
 

Tarnów, 27 kwietnia 2021 r. 

KRM.0003.373.2021 

 

 

 

 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na XLVIII sesji Rady Miejskiej 22 kwietnia 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Barbara 

Koprowska zgłosiła następujące wnioski i zapytania: 

1) Poprosiła o informację dotyczącą planu II etapu remontu ulicy Lwowskiej na odcinku 

od Wojewódzkiego Szpitala im. Św. Łukasza do granicy Miasta. Dodała, że brakuje 

tam chodnika, oświetlenia i prawidłowego odwodnienia, co powoduje zalewanie dróg 

i posesji na Osiedlu Nauczycielskim. 

2) W imieniu mieszkańców Osiedla Nauczycielskiego zwróciła się z prośbą o montaż 

ekranów dźwiękochłonnych od strony wyjazdu w kierunku Rzeszowa. Radna dodała, 

że będzie wnioskować, aby to zadanie znalazło się w budżecie Miasta na kolejny rok. 

3) Zwróciła się z prośbą o umożliwienie prowadzenia wybranych lekcji na świeżym 

powietrzu w Amfiteatrze Letnim lub w parku. Ponadto poprosiła o znalezienie 

rozwiązania, które zwiększy bezpieczeństwo pieszych u zbiegu ulic Piłsudskiego 

i Kopernika w okolicy wejścia na teren Amfiteatru. Radna zaapelowała, aby w pogodne 

dni możliwe było korzystanie z Amfiteatru np. od godziny 1000.  

4) Poprosiła o informację dotyczącą wschodniej obwodnicy Miasta: Ja natomiast 
mam pytanie do Pana, bo tutaj tak mnie zaniepokoiło jedno zdanie, 
że Prezydent Miasta Tarnowa wnioskował zmianę przebiegu z wariantu I na III. 
Zaznaczone jest, że III wariant powoduje zwiększenie kosztów inwestycji dla obu stron, 
czyli i dla Krajowej Dyrekcji i dla Miasta. Proszę mi odpowiedzieć, 
czym była podyktowana taka decyzja albo taka prośba Pana Prezydenta, 
z czym się to wiązało.  

Radna zwróciła się również z prośbą o przekazanie aneksu nr 5 z dnia 18 marca 

2001 roku dotyczącego realizacji inwestycji.  
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